
Minnesanteckningar ledarmöte Rimbo HK Roslagen 2024-02-15

Närvarande: Sven Lundberg, P14, Maria Skogh P14, Marit Rosander Dam, Ingrid Edlind P16, Eva
Eklöf Taavo F11, Jessica Eriksson F11,Helene Tollbring P14, Elina Kennerhag F8-9, Sandra Eriksson
P11-12, Bonnie Sköldqvist P11-12, F10, P10, F16, Bolleken, Elin Tornberg F13, Johanna Markström

F13, Josefin Karlebo F11, Therese Hurtig F11.

● Vi behöver bli fler som hjälps åt i klubben. Om vi är många delaktiga som gör en liten
del så blir arbetet inte så betungande. Fundera på om ni har någon i er närhet som
kan hjälpa till, släktingar, vänner, tonåringar, grannar.

● Det är viktigt att alla medlemmar hjälper till att läsa och kommer med synpunkter på
de olika remissdokument som ligger upplagda på laget.se. Vi är alla med och skapar
Rimbo HK Roslagen, hur vi vill att klubben ska utvecklas i framtiden, hur bygger vi
klubben stark? Jo, genom att engagera oss i arbetet med styrdokument och hjälper
styrelsen att ta beslut som för klubben framåt. Tanken med remissdokumenten är att
alla medlemmar ska ha tillgång till och kunna vara delaktiga i arbetet framåt så vi kan
ta beslut om dessa dokument på årsmötet.

● Alla som vill är välkomna lördag den 9 mars 10-12 i Sparbankshallen. Då arbetar vi
med klubbens styrande dokument. Detta arbete kommer även att fortsätta på vår
konferensresa med Eckerölinjen där vi gemensamt går igenom och gör det slutgiltiga
arbetet inför årsmötet.

● Åldersindelning av lag 2024/2025 - Klubben har sedan länge inskrivet i Gröna Tråden
att spelare U13-19, nästa säsong, födda 2011-2005, ska spela USM. Därför behöver
dessa åldrar träna ihop. Vi har inte tillräckligt med spelare för att ha lag med bara
spelare i samma ålder. Alla spelare ska ges samma förutsättningar, därför kommer vi
att behöva dela på lag för att alla årskullar ska ges möjlighet att spela USM.
Diskussion på mötet om att fördela spelare på annat sätt än denna säsongen, d.v.s.
lag som har tränat ihop länge. Vad vill klubben? Styrelsen vill gärna ha er input i
frågan, om ni ser alternativa lösningar.

● 2018-2005 - Styrelsen vill att alla som visar intresse för att spela handboll i Rimbo
HK ska kunna få information om vilket lag/träningstider som är aktuellt och få
kontaktuppgifter till aktuell lagledare.

● Digitala Lagkassan - Startar 1 maj. Utbildning lagkassörer den 23 april i
Sparbankshallen. Ni lagledare behöver engagera en lagkassör/lag. Finns det ingen
lagkassör = ej tillgång till insamlat kapital. Lagkassören kommer att kunna sköta alla
betalningar, insamlingar. Digitala Lagkassan tar en avgift på 2 % på alla insättningar
på kontot. Föräldrar kommer även att ha en “tittfunktion” där de kan se hur mycket
pengar som finns på lagkassakontot. Styrelsen arbetar på ett styrdokument för



Digitala Lagkassan. Vad pengarna ska/får användas till. Vad som gäller om en
spelare slutar eller börjar. Vad som händer med pengarna vid säsongens slut mm.

● Sponsorhuset - Vi har sedan tidigare ett samarbete med Sponsorhuset, det finns
möjlighet att koppla ihop med Digitala Lagkassan. Detta innebär att om man handlar
på de anslutna företagen (ca 500 företag är anslutna,
https://www.sponsorhuset.se/start/butiker) genom att gå in på företaget via
Sponsorhusets webbplats, så går 2% av inköpet till aktuella lagkontot i digitala
lagkassan och Sponsorhuset betalar ytterligare 20 % av beloppet till klubben.

● JOYNA - Nytt spel från Folkspel. Digitalt månadslotteri, 160 kr/mån som en
prenumeration. 50 kr/köpt lott går till klubben. Klubben behöver hjälp av två
ansvariga som är kontaktpersoner mot Folkspel som är med på ett informationsmöte
via Teams 12 mars kl. 15.00. Försäljningsstart i april för några få utvalda klubbar
däribland Rimbo HK Roslagen.

● Ekonomi - Redovisning av nuläget och planen fram till 2024-04-30. Årets intjänade
pengar för lagen kommer att föras över till Digitala Lagkassan.

● Social medier - Vi behöver synas mer i sociala medier för våra sponsorer och för att
locka nya spelare. Hjälp Emma med bilder, filmer och texter till inlägg. Mejla
emma@rimbohk.com eller skicka ett sms till 076-8645336.

● Nya mejladresser - Fungerar nu. Det kommer även att vara möjligt för lagen att mejla
från sina lagadresser. Bifogat finns instruktioner på hur man loggar in, skickar och
lägger in logga och signatur. Styrelsen vill att vi använder dessa adresser i all
kommunikation från Rimbo HK Roslagen.

● Budget 2024/2025 - Styrelsen har som mål att kunna lägga mer pengar på utbildning
- spelare, ledare, tränare.

● Sponsorer - Avtalet med Sportringen och Craft går ut nu i vår. Vad tycker ni ledare
är viktigt att tänka på vid ett tecknande av ett nytt avtal. Mejla synpunkter till:
styrelsen@rimbohk.com

● Årsmöte - Opalen 16 juni.

https://www.sponsorhuset.se/start/butiker

